
Prague Internet World 2000

Pár slov ředitele PIW
 O konferenci Prague Internet World 2000 jsme hovořili s jejím ředitelem Danielem 
Dočekalem, který je zároveň technickým ředitelem pořádající agentury M.I.A., a. s., a 
šéfredaktorem internetového deníku Svět Namodro.

Chip: Komu je Prague Internet World (PIW) určen? 
Daniel Dočekal (D. D.): Konference je určena hlavně odborníkům – lidem z oboru, kteří se chtějí 

poučit. Dozvědí se, jak co provádět a čeho se vyvarovat. Výstava s doprovodným programem pak 
určitě zaujme širokou veřejnost. Člověk, který se zajímá o internet, by měl navštívit PIW. 

Internet se vyvíjí novým směrem – např. k technologiím, jako je WAP a další nové formy 
komunikace. Na PIW bude jedna sekce věnována moderním komunikacím, kde se posluchači dozvědí, 
že se vše netočí pouze kolem jejich počítače a webové stránky v prohlížeči. 

Chip: Jaké trendy u nás nastupují v oblasti internetu?
D. D.: Na PIW bude viditelný trend roku 2000. Spousta “malých hráčů” na českém internetu hledá 

zahraniční i domácí partnery s cílem dobře se zafinancovat a dále se rozvíjet. Jde o získání pozic na 
trhu. Zmíněnému tématu je na konferenci věnována sekce Finance a financování. Internet přechází od 
dřívějšího zájmového nástroje do pozice prostředí plně podporujícího podnikání. 

Chip: Které zajímavosti konference byste případným zájemcům rád doporučil?
D. D.: Nejdříve by se měli podívat na program na webu. Určitě velmi zajímavá je sekce týkající se 

otázky práva a veřejné správy. Přednáší zde kapacity daného oboru, mj. autoři předlohy návrhu zákona
o digitálním podpisu. Rád bych upozornil i na sekci Technologie, věnovanou především produktu 
Windows 2000, kterou je vhodné doplnit již zmiňovanou sekcí Moderní komunikace.

Chip: Děkuji za rozhovor.
Za Chip rozmlouvala Martina Churá


